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Sitno dnia, 27 sierpnia 2021 r. 

ST.0002.VIII.32.2021 

 

Protokół Nr XXXII/2021 

Rady Gminy Sitno 

z dnia 27 sierpnia 2021 r. 

 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Powołanie komisji uchwał i wniosków. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

4. Wnioski i wypowiedzi mieszkańców. 

5. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz ich podjęcie: 

a) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości (232), 

b) w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez 

Gminę Sitno oraz określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Sitno i Stowarzyszenie Rozwoju i Promocji Gminy Sitno i 

Okolic C.L. (233), 

c) w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze oraz 

określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin nauczycieli oddziałów 

przedszkolnych pracujących z grupami obejmującymi dzieci 6 letnie i młodsze (234), 

d) w sprawie wspólnej obsługi jednostek organizacyjnych gminy (235), 

e) w sprawie wskazania jednostek oświatowych prowadzonych przez Gminę Sitno, które 

tworzą wydzielony rachunek dochodów oraz ustalenia źródeł dochodów i ich 

przeznaczenia (236), 

f) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy dzierżawy na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Sitno, położonej w Stanisławce, oznaczonej jako część 

działki ewid. nr 13 (237), 

g) w sprawie wyrażenia woli przejęcia przez Gminę Sitno dróg w ciągu drogi 

ekspresowej S 17 Piaski - Hrebenne (KP, Część 2) po wybudowaniu ich przez 

Generalną Dyrekcję Dróg Krajowych i Autostrad i zaliczeniu ich do kategorii dróg 

gminnych oraz wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia  w sprawie przejęcia 

zadania zarządzania tymi drogami (238), 

h) w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Sitno (239), 

i) w sprawie udzielenia pomocy finansowej z budżetu gminy Sitno dla gminy Komarów-

Osada w celu partycypowania w kosztach działania Warsztatu Terapii Zajęciowej w 

Komarowie-Osadzie z siedzibą w Wolicy Brzozowej, gdzie uczęszczają osoby 

niepełnosprawne będące mieszkańcami gminy Sitno (240), 
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j) w sprawie wspierania rozwoju sportu na terenie gminie Sitno (241), 

k) w sprawie zarządzenia wyborów uzupełniających sołtysa w Sołectwie Kolonia Sitno 

(242), 

l) w sprawie zaopiniowania projektu listy zmian w sieci obszarów Natura 2000 w części 

dotyczącej zmiany granic obszaru Natura 2000 Bródek PLH060085 (243), 

m) w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Sitno na rok 2021 (244), 

n) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sitno na lata 2021-2027 

(245). 

6. Stanowisko Nr 1/2021 Rady Gminy Sitno z dnia 27 sierpnia 2021  r. w sprawie zakazu 

palenia drewnem. 

7. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym.  

8. Interpelacje i zapytania radnych – odpowiedzi.  

9. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Radni obecni: 

1. Władysław Stanisław Wydmański – Przewodniczący Rady Gminy 

2. Roksana Natalia Kotarska – Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

3. Antoni Marian Gazda – Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

4. Adam Mazurek  

5. Grażyna Małgorzata Blaszka  

6. Leszek Krzysztof Kozak  

7. Violetta Iwona Wiech 

8. Lech Brzozowski  

9. Krzysztof Blaszka 

10. Radosław Kwapisz  

11. Jan Andrzej Ryszczuk 

12. Krzysztof Zwolak  

13. Tomasz Ożga 

14. Tomasz Gąsior 

Radni nieobecni: 

1. Kamil Pyś  

 

 

Ad. 1 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

 

Pan Władysław Wydmański Przewodniczący Rady Gminy Sitno otworzył obrady 

XXXII Sesji Rady Gminy Sitno VIII kadencji. Na wstępie powitał Wójta Gminy Pana 

Krzysztofa Senia, Sekretarz Gminy Panią Agnieszkę Grzesiuk, Skarbnik Gminy Panią 

Marzenę Futyma Sawicką, p.o. Dyrektora Centrum Kultury z Biblioteką w Sitnie Panią 

Kamilę Szmidt, p.o. Kierownika GOPS Panią Alicję Szopę, Koordynator ds. oświaty Panią 

Teresę Baran, pracownika oświaty Joannę Dziuba, pracownika obsługi Rady Krzysztofa 

Prokopowicza oraz Radnych. 
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Zaproponował uczcić minutą ciszy odejście sołtysa Zdzisława Michałka byłego 

Prezesa OSP w Kolonii Sitno i Radnego oraz byłego Radnego Mariana Gruszkę. 

Pan Przewodniczący zaznaczył, że na sali obrad obecnych jest 12 radnych, wobec 

czego zachowane zostało wymagane quorum do podejmowania prawomocnych uchwał.  

Obrady rozpoczęły się o godz. 12
00

 i trwały do godz. 14
00

. 

  

Ad. 2 

Powołanie komisji uchwał i wniosków 

 

Na sali obrad 13 radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, by w skład Komisji Uchwał i Wniosków 

weszli nw. Radni: Pan Jan Ryszczuk, Pan Krzysztof Zwolak, Pan Adam Mazurek. Zgłoszeni 

kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

powołanie komisji uchwał i wniosków. 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za powołaniem komisji uchwał i 

wniosków głosowało – 10 Radnych, wstrzymało się – 3, przeciwnych – 0, nieobecnych – 2 

(Pani Kamil Pyś, Pani Roksana Kotarska).  

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 3 do Protokołu Nr XXXII/2021 

Rady Gminy Sitno z dnia 27 sierpnia 2021 r. (2).  

Komisja została powołana. 

 

Ad. 3 

Przyjęcie protokołu z obrad poprzednich sesji 

 

Obecnych 13 Radnych. 

Pan Przewodniczący poinformował, że protokół z sesji nr XXXI/2021 z dnia                     

25 czerwca 2021 r. został dostarczony tydzień wcześniej razem z projektami uchwał na sesję.  

 Zapytał, czy występują uwagi do protokołu? 

 Pan Tomasz Ożga poprosił o wniesienie poprawki do protokołu. Na pierwszej stronie 

protokołu nie ma wpisanej jego osoby tylko poprzednika. 

 Pan Przewodniczący zaproponował zmianę zapisu. 

 Więcej uwag nie wpłynęło. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za przyjęciem protokołu głosowało – 

12 Radnych, wstrzymało się – 1, przeciwnych – 0, nieobecnych – 2 (Pani Roksana Kotarska, 

Pan Kamil Pyś).  

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 4 do Protokołu Nr XXXI/2021 

Rady Gminy Sitno z dnia 27 sierpnia 2021 r. (3).  

Protokół został przyjęty. 
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Ad.4 

Wnioski i wypowiedzi mieszkańców 

 

W powyższym punkcie obrad Pani Joanna Dziuba przedstawiła w formie slajdów 

sprawozdanie z funkcjonowania komunikacji gminnej. 

Radni zadawali pytania.  

Pani Roksana Kotarska poprosiła o zmianę kursu. Wspomniany kurs przebiegałby 

przez ulicę Legionów do Wyszyńskiego. Osobom starszym zależy na tym żeby dojeżdżać na 

Nowe Miasto. 

Pani Grażyna Blaszka poinformowała, że jest możliwość przesiadki w Stabrowie na 

Nowe Miasto. Wystarczy przekazać informacje kierowcy. 

Wójt wraz z pracownikiem oświaty na wszystkie zadane pytania starali się 

wyczerpująco odpowiedzieć. 

Ad. 5 

Rozpatrzenie projektów uchwał oraz ich podjęcie: 

 

Pan Przewodniczący Władysław Wydmański przedstawił projekty uchwał.  

 

1. Uchwała Nr XXXII/232/2021 Rady Gminy Sitno z dnia 27 sierpnia 2021 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 

 

Na Sali obrad 14 radnych. 

Pan Wójt w skrócie poinformował o jaką nieruchomość chodzi. Do Wojewody 

wystąpił o nieodpłatne pozyskanie działki. Działka ma zostać przejęta pod budowę 

oczyszczalni ścieków. 

 Pan Przewodniczący poprosił o wpisanie w treść uchwały „nieodpłatne nabycie 

działki”. 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 14 Radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały 

głosowało – 14 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0, nieobecni – 

1(Pan Kamil Pyś) 

Uchwała została przyjęta. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 5 do Protokołu Nr XXXII/2021 

Rady Gminy Sitno z dnia 27 sierpnia 2021 r. (5a). 

 

2. Uchwała Nr XXXII/233/2021 Rady Gminy Sitno z dnia 27 sierpnia 2021 r. 

w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez 

Gminę Sitno oraz określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Sitno i Stowarzyszenie Rozwoju i Promocji Gminy Sitno i 

Okolic C.L. 

 

Na Sali obrad 14 Radnych.  
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 Pan Przewodniczący omówił projekt uchwały 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 14 Radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały 

głosowało – 14 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0, nieobecni – 

1(Pan Kamil Pyś) 

Uchwała została przyjęta. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 6 do Protokołu Nr XXXII/2021 

Rady Gminy Sitno z dnia 27 sierpnia 2021 r. (5b). 

 

3. Uchwała Nr XXXI/234/2021 Rady Gminy Sitno z dnia 27 czerwca 2021 r. 

w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze oraz określenia 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin nauczycieli oddziałów przedszkolnych 

pracujących z grupami obejmującymi dzieci 6 letnie i młodsze 

 

Na Sali obrad obecnych jest 14 Radnych. 

Pan Przewodniczący omówił projekt uchwały. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 14 Radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały 

głosowało – 14 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0, nieobecni – 

1(Pan Kamil Pyś) 

Uchwała została przyjęta. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 7 do Protokołu Nr XXXII/2021 

Rady Gminy Sitno z dnia 27 sierpnia 2021 r. (5c). 

 

4. Uchwała Nr XXXII/235/2021 Rady Gminy Sitno z dnia 27 sierpnia 2021 r. 

w sprawie wspólnej obsługi jednostek organizacyjnych gminy 

  

Pan Przewodniczący omówił projekt uchwały. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 14 Radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały 

głosowało – 14 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0, nieobecni – 

1(Pan Kamil Pyś) 

Uchwała została przyjęta. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 8 do Protokołu Nr XXXII/2021 

Rady Gminy Sitno z dnia 27 sierpnia 2021 r. (5d). 

 

 



 

6 

 

5. Uchwała Nr XXXII/236/2021 Rady Gminy Sitno z dnia 27 sierpnia 2021 r. 

w sprawie wskazania jednostek oświatowych prowadzonych przez Gminę Sitno, które 

tworzą wydzielony rachunek dochodów oraz ustalenia źródeł dochodów i ich 

przeznaczenia 

 

Pan Przewodniczący omówił projekt uchwały. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 14 Radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały 

głosowało – 14 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0, nieobecni – 

1(Pan Kamil Pyś) 

Uchwała została przyjęta. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 9 do Protokołu Nr XXXII/2021 

Rady Gminy Sitno z dnia 27 sierpnia 2021 r. (5e). 

 

Pan Wójt dodał, że jest możliwe, że na najbliższej sesji będzie potrzeba podjęcia 

jeszcze jednej uchwały. Dotyczy Szkoły w Cześnikach - przekazania w trwały zarząd. 

Pan Leszek Kozak zapytał czy dyrektor szkoły musi być nauczycielem. 

Pani Teresa Baran poinformowała, że nie musi, ale dyrektorzy w naszych szkołach w 

związku z objęcie funkcji mają zniżkę godzin żeby mogli realizować zadania dyrektorskie. 

 

6. Uchwała Nr XXXII/237/2021 Rady Gminy Sitno z dnia 27 sierpnia 2021 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umowy dzierżawy na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Sitno, położonej w Stanisławce, oznaczonej jako część działki ewid. nr 13 

 

Pan Przewodniczący omówił projekt uchwały. Poinformował, że z Panem Wójtem 

udało im się wynegocjować kwotę czynszu dzierżawy 1500 zł miesięcznie. Dodał, że 

mieszkańcy wyrazili zgodę na budowę masztu. 

Pan Tomasz Gąsior potwierdza. Ma nadzieję że te środki zostaną w miejscowości 

Stanisławka. 

Pan Wójt dodał, że kilka innych miejscowości w podobny sposób chcą żeby czynsze 

dzierżawne były przekazywane na rzecz tych miejscowości. Nadmienił, że będzie to trudne 

do zrealizowania ze względu na budżet gminy. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 14 Radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały 

głosowało – 14 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0, nieobecni – 

1(Pan Kamil Pyś) 

Uchwała została przyjęta. 
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Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 10 do Protokołu Nr XXXII/2021 

Rady Gminy Sitno z dnia 27  sierpnia 2021 r. (5f). 

 

7. Uchwała Nr XXXII/238/2021 Rady Gminy Sitno z dnia 27 sierpnia 2021 r. 

w sprawie wyrażenia woli przejęcia przez Gminę Sitno dróg w ciągu drogi ekspresowej S 

17 Piaski - Hrebenne (KP, Część 2) po wybudowaniu ich przez Generalną Dyrekcję Dróg 

Krajowych i Autostrad i zaliczeniu ich do kategorii dróg gminnych oraz wyrażenia zgody 

na zawarcie porozumienia  w sprawie przejęcia zadania zarządzania tymi drogami 

 

Pan Wójt omówił projekt uchwały. Dodał, że chodzi o drogi techniczne, dojazdowe do pól 

S17 w miejscowości Jarosławiec. Jeżeli gmina przejmie drogi wewnętrzne i zaliczy ich do 

dróg gminnych to będą wybudowane w wyższym standardzie i szerokości 5 m a jeżeli nie to 

3,5 m. Długość dróg - 1 km. Jeżeli gmina przejmie wspomniane drogi to będziemy musiała je 

utrzymywać we własnym zakresie. Jeżeli nie przyjmie nie będzie musiała ich remontować 

tylko właściciel. Pan Wójt proponuje żeby jeszcze się zastanowić nad podjęciem decyzji. 

Pan Leszek Kozak poprosił o odłożenie terminu głosowania nad uchwałą na następną 

sesję. 

Pan Lech Brzozowski poinformował, że jest za tym żeby droga była 5 m. 

Pan Przewodniczący uważa, że jeżeli nawet droga będzie klasy 3,5 m to i tak gminni 

pracownicy będą musieli ją odśnieżyć bo na pewno nikt inny tego nie zrobi. 

Pan Wójt wyjaśnił, że droga 3,5 m to była by droga GDDKiA, a droga 5 m byłaby już 

drogą gminna. 

Pan Lech Brzozowski powiedział, że Radek w tym temacie może się wypowiedzieć. Dla 

przykładu podał, że droga w Szopinku jest 2,5m. 

Pan Krzysztof Zwolak chciałby przesunąć projekt uchwały na następną sesję. 

 

Pan Przewodniczący poprosił o głosowanie nad przesunięciem projektu Uchwały Nr 

XXXII/238/2021 Rady Gminy Sitno z dnia 27 sierpnia 2021 r. w sprawie wyrażenia woli 

przejęcia przez Gminę Sitno dróg w ciągu drogi ekspresowej S 17 Piaski - Hrebenne (KP, 

Część 2) po wybudowaniu ich przez Generalną Dyrekcję Dróg Krajowych i Autostrad i 

zaliczeniu ich do kategorii dróg gminnych oraz wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia  

w sprawie przejęcia zadania zarządzania tymi drogami 

W pierwszym glosowaniu wystąpiły problemy techniczne. Głosowanie zostało 

powtórzone na wniosek radnych. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

przesunięcie projektu uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 14 Radnych. Za przyjęciem przesunięcia projektu 

Uchwały głosowało – 14 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0, 

nieobecni – 1(Pan Kamil Pyś) 

Uchwała została przesunięta. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 11 do Protokołu Nr XXXII/2021 

Rady Gminy Sitno z dnia 27 sierpnia 2021 r. (5g). 



 

8 

 

Po przesunięciu nastąpi zmiana numeracji projektów uchwał. 

 

8. Uchwała Nr XXXII/238/2021 Rady Gminy Sitno z dnia 27 sierpnia 2021 r. 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Sitno 

 

Pan Wójt omówił projekt uchwały. Nadmienił o fotowoltaice, spotkaniu z wspólnotą 

Cześniki, składaniu wniosków. Ma też prośbę do Rady żeby zaplanować inwestycje związane 

z produkcją energii. 

Pan Władysław Wydmański zaproponował, żeby takie decyzje zapadały na komisjach. 

Jest zdania że warto jest tą decyzję podjąć. 

Pani Grażyna Blaszka zapytała czy jest ujęta działka w miejscowości Karp. 

Pan Wójt odpowiedział, że jej nie trzeba zmieniać w studium ponieważ zapisy zmian 

mieszczą się w zakresie. Studium dotyczy całej gminy. Wyjaśnił jak wygląda procedura 

zmian. 

Pan  Przewodniczący poinformował, że wszystko zależy od wpływu wniosków. 

Pan Wójt odpowiedział, że jeżeli Rada podejmie decyzję to należałoby informacje i środki 

wprowadzić do budżetu. Wspomniał o innych wydatkach inwestycyjnych, które w ciągu roku 

są realizowane. 

Pan Przewodniczący dodał, że wszystko będzie konsultowane na Komisjach. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 14 Radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały 

głosowało – 14 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0, nieobecni – 

1(Pan Kamil Pyś) 

Uchwała została przyjęta. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 12 do Protokołu Nr XXXII/2021 

Rady Gminy Sitno z dnia 27 sierpnia 2021 r. (5h). 

 

9. Uchwała Nr XXXII/239/2021 Rady Gminy Sitno z dnia 27 sierpnia 2021 r. 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej z budżetu gminy Sitno dla gminy Komarów-

Osada w celu partycypowania w kosztach działania Warsztatu Terapii Zajęciowej w 

Komarowie-Osadzie z siedzibą w Wolicy Brzozowej, gdzie uczęszczają osoby 

niepełnosprawne będące mieszkańcami gminy Sitno 

 

Radni zapytali ile osób uczęszcza. 

Pan Wójt wyjaśnił w jaki sposób zostaje przekazana pomoc finansowa gminie 

Komarów - Osada. 

Pan Przewodniczący odczytał pismo z gminy Komarów - Osada o udzielenie pomocy 

finansowej (uczęszcza 5 osób - 4821, 60 zł). 
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W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 14 Radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały 

głosowało – 14 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0, nieobecni – 

1(Pan Kamil Pyś)) 

Uchwała została przyjęta. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 13 do Protokołu Nr XXXII/2021 

Rady Gminy Sitno z dnia 27 sierpnia 2021 r. (5i). 
 

10. Uchwała Nr XXXII/240/2021 Rady Gminy Sitno z dnia 27 sierpnia 2021 r. 

w sprawie wspierania rozwoju sportu na terenie gminie Sitno 

 

Pan Wójt omówił temat uchwały. 

Pan Krzysztof Zwolak poprosił o zaproszenie Prezesa klubu na następną sesje. 

Pan Wójt odpowiedział, że w klubie zaszły zmiany teraz prowadzi go Wiceprezes. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 14 Radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały 

głosowało – 14 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0, nieobecni – 

1(Pan Kamil Pyś)) 

Uchwała została przyjęta. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 14 do Protokołu Nr XXXII/2021 

Rady Gminy Sitno z dnia 27 sierpnia 2021 r. (5j). 

 

11. Uchwała Nr XXXII/241/2021 Rady Gminy Sitno z dnia 27 sierpnia 2021 r. 

w sprawie zarządzenia wyborów uzupełniających sołtysa w Sołectwie Kolonia Sitno 

 

Pan Przewodniczący omówił temat uchwały. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 14 Radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały 

głosowało – 14 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0, nieobecni – 

1(Pan Kamil Pyś)) 

Uchwała została przyjęta. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 15 do Protokołu Nr XXXII/2021 

Rady Gminy Sitno z dnia 27 sierpnia 2021 r. (5k). 
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12. Uchwała Nr XXXII/242/2021 Rady Gminy Sitno z dnia 27 sierpnia 2021 r. 

w sprawie zaopiniowania projektu listy zmian w sieci obszarów Natura 2000 w części 

dotyczącej zmiany granic obszaru Natura 2000 Bródek PLH060085 

 

Pan Wójt omówił temat uchwały. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 14 Radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały 

głosowało – 14 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0, nieobecni – 

1(Pan Kamil Pyś) 

Uchwała została przyjęta. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 16 do Protokołu Nr XXXII/2021 

Rady Gminy Sitno z dnia 27 sierpnia 2021 r. (5l). 

 

13. Uchwała Nr XXXII/243/2021 Rady Gminy Sitno z dnia 27 sierpnia 2021 r. 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Sitno na rok 2021 

 

Pani Skarbnik omówiła zmiany. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 14 Radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały 

głosowało – 14 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0, nieobecni – 

1(Pan Kamil Pyś) 

Uchwała została przyjęta. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 17 do Protokołu Nr XXXII/2021 

Rady Gminy Sitno z dnia 27 sierpnia 2021 r. (5m). 

 

14. Uchwała Nr XXXII/244/2021 Rady Gminy Sitno z dnia 27 sierpnia 2021 r. 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sitno na lata 2021-2027 

 

Pan Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały jest konsekwencją poprzedniej 

uchwały. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 14 Radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały 

głosowało – 14 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0, nieobecni – 

1(Pan Kamil Pyś) 

Uchwała została przyjęta. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 18 do Protokołu Nr XXXII/2021 

Rady Gminy Sitno z dnia 27 sierpnia 2021 r. (5n). 
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Ad.6 

Stanowisko Nr 1/2021 Rady Gminy Sitno z dnia 27 sierpnia 2021 r. w sprawie zakazu 

palenia drewnem. 

 

Pan Przewodniczący odczytał uzasadnienie do stanowiska. Rada Gminy Sitno 

sprzeciwia się wszelkim zakazom i ograniczeniom ogrzewania drewnem.  

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. 

stanowisko. 

W głosowaniu jawnym głosowało 14 Radnych. Za przyjęciem projektu stanowiska 

głosowało – 14 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0, nieobecni – 

1(Pan Kamil Pyś) 

Stanowisko zostało przyjęte. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 19 do Protokołu Nr XXXII/2021 

Rady Gminy Sitno z dnia 27 sierpnia 2021 r. (6). 

 

Pan Wójt poprosił o przegłosowanie kolejnego stanowiska w sprawie budowy drogi 

Sitno - Jarosławiec. 

Rada Gminy Sitno wyraża zgodę na „Przebudowę drogi powiatowej nr.: 3246L                        

o długości ok. 3,6 km za kwotę 950 000,00 zł (Sitno – Jarosławiec – DK74)”. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. 

stanowisko. 

W głosowaniu jawnym głosowało 14 Radnych. Za przyjęciem projektu stanowiska 

głosowało – 14 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0, nieobecni – 

1(Pan Kamil Pyś) 

Stanowisko zostało przyjęte. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 20 do Protokołu Nr XXXII/2021 

Rady Gminy Sitno z dnia 27 sierpnia 2021 r. (6a). 

  

Pan Przewodniczący zarządził 10 minut przerwy. Po przerwie przeszedł do kolejnego 

pkt. obrad.  

 Pan Wójt wyjaśnił dlaczego uszczegółowił wystąpienie zmian w naturze 2000 dot. 

rośliny z rodziny storczykowatych. 

 

Ad.7 

Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym 

 

Pan Wójt przedstawił następujące tematy: 

 

1. Wybudowano następujące drogi: Czołki :300 m, koszt całkowity: 58 762 zł 
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wykonawca PRD, Korolówka - Kolonia: 500 m kwota: 145 845 zł - PRD i Boży Dar - 500 

m bieżących kwota: 98 935 zł. W tym roku została do realizacji droga w Jarosławcu 

kierunek Sachalin na wrzesień planuje się realizację tej  drogi, w Cześnikach łącznik – 

oczekiwania na geodetę. Jeżeli we wrześniu pojawi się główny geodeta to będzie 

realizowana droga w Karpiu, ponieważ wcześniej został ogłoszony przetarg na drogę 

Karpiu, ale w budżecie było tylko 60 000 zł. PRD złożyło ofertę na kwotę 70 769 zł. 

Zostanie ogłoszony 2 przetarg. Jeżeli oferta nie spadnie cenowo to proponuje przesunąć 

środki z funduszu sołeckiego.  

2. W zakresie złożonych wniosków do funduszu dróg samorządowych: złożone 2 wnioski w 

zakresie drogi Karp - Horyszów Polski, czyli powtórzone 2 wnioski z poprzedniego roku 

o długości 3137 m , wartość kosztorysowa 2 000 100 zł. Druga droga Cześniki – Kolonia 

Górna - Kolonia Dolna szacowany koszt 626 613 zł. 

3. Również zostały złożone wnioski w ramach programu Polski Ład. Złożono maksymalnie 

3 wnioski. Dofinansowanie 95% i również zostały powtórzone wnioski wcześniejsze, 

czyli budowa sieci kanalizacji sanitarnej w Sitnie przewidywana wartość inwestycji 5 

000 000 zł z tym wnioskiem wiąże się dzisiejsza uchwała w sprawie wyrażenia zgody na 

nieodpłatne nabycie tej działki pod oczyszczalnie ścieków. Drugi wniosek złożony do 

Polskiego Ładu dotyczył energii odnawialnej w gminie Sitno fotowoltaiki czyli 

powtórzenie tego wniosku, który został złożony do Urzędu Marszałkowskiego i czeka na 

liście rezerwowej. Trzeci wniosek to droga Karp - Horyszów Polski,  budowę tej drogi 

złożył do 2 programów, liczy na to, 

że z któregoś z tych programów ta droga uzyska dofinansowanie. Poprosił Radnych o 

spotkanie i wyznaczenie kolejności budowy dróg gminnych. Przygotowywana jest 

dokumentacja dogi Janówka - Horyszów Polski. Wpłynęło podanie od Radnego Stabrów 

– Wólka Horyszowska, Podźródła itp. Wspomniał o braku dokumentacji na 

kontynuowanie budowy drogi na Kornelówka – Kolonia. 

4. Światłowód – od września podpisywanie umów z operatorami. 

5. 24 lipca br. dziesięciolecie KGW w Jarosławcu Górnym  

6. 25 lipca br. odbyły się dwudzieste drugie wojewódzkie igrzyska LZS w Tomaszowie 

Lubelskim - 6 miejsce, podziękował uczestnikom. 

7. Igrzyska Krajowe. 

8. Dożynki gminno-powiatowe, podziękował za pomoc w organizacji. Pan Przewodniczący 

również dołączył się do podziękowań. 

9. Podziękował Radnemu i Pani Sołtys ze Stabrowa oraz mieszkańcom za pomoc w 

odremontowaniu płotu przy boisku, prace porządkowe. 

10. Zaprosił na 12 września br. na akcję oddawania krwi. 

11. Fundusz Sołecki – harmonogram zebrań. 

12. Remont budynku Urzędu Gminy w Sitnie. 

13. Ośrodek Zdrowia remont płotu i kanalizacji sanitarnej. 

14. Boży Dar - ogrodzenie. 

15. Brakujące oświetlenie uliczne - rozmowy. Wyrażenie zgody na postawienie słupów w 

miejscowości Horyszów - Nowa Kolonia. Radni wyrazili zgodę. 

16. Wymiana wszystkich lamp na terenie gminy Sitno. 
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17. 14 lipca br. podpisany został akt notarialny w zakresie przejęcia działki w Horyszowie 

Polskim. 

18. Przekazanie gminie przez KOWR na własność działki wagi buraczanej w Sitnie. 

19. 20 lipca br. wręczenie stypendiów dla uzdolnionej młodzieży. 

20. 23 lipca br. spotkanie w Cześnikach wydzierżawię terenów wspólnoty pod fotowoltaikę. 

21. Wybór zarządu wspólnoty itp. w Jarosławcu. 

22. Podziękował za zorganizowanie letniej wystawy gołębi rasowych i uczestnikom 

wyścigów zaprzęgów konnych. 

23. Promocja Gminy Sitno w Katolickim Radiu Zamość. 

24. Podziękował za wygraną, nominację i głosy w plebiscycie osobowość roku 2020 w 

Powiecie Zamojskim.  

 

Ad.8 

Interpelacje i zapytania radnych – odpowiedzi. 

 

Pan Krzysztof Blaszka poprosił o lampę koło przystanku Pani Sołtys. 

Pan Wójt poprosił, żeby zgłaszać mu lub firmie realizacje oświetlenia ulicznego na 

terenie gminy Sitno. 

Pan Leszek Kozak podziękował za wykonanie dróg na Kornelówka – Kolonia. Zapytał 

o chodnik? 

Pan Wójt otrzymał odpowiedz z powiatu, że w tym roku nie przewidują poprawy tego 

chodnika. Prawdopodobnie będzie realizowany w następnym roku.  

Pani Violetta Wiech poprosiła o znak ustąp pierwszeństwa przy kościele. 

Pani Roksana Kotarska zapytała o przedłużenie chodnika powiatowego. Zaznaczyła, 

że w obecnym roku mija ważność projektu. 

Pan Wójt oznajmił, że w przyszłym roku powiat obiecał, że go wykona. 

Poinformował, że szkoda żeby powiat w tym roku nie rozpoczął prac. 

Pan Tomasz Gąsior podziękował za dofinansowanie straży OSP. Zapytał o realizację i 

budowę chodnika w Rozdołach. 

Pan Wójt odpowiedział, że dzisiaj u Pani Sołtys był wykonawca. Zastanawia się tylko 

czy do tego chodnika powiat się dołoży. 

Pan Tomasz Gąsior zapytał o drogę  Rozdoły – Rozdoły. Jest to jedyna droga 

dojazdowa, często wymywana przez ulewy. Nawiązał do płyt na Stanisławce. Prosił również 

o wycinkę krzaków, do tej pory nie zostało to wykonane. Wspomniał o krzakach za 

pomnikiem. 

Pan Wójt oznajmił, że jest wiele dróg do realizacji, jedną z nich jest droga wymywana 

przez ulewy w Kornelówce – Kolonii do Pana Z. droga na Podźródłach również była 

poprawiana, podobnie droga w Sitnie. Po ulewie gmina ma około 20-30 zgłoszeń. Należałoby 

przyjąć około 200 tys zł i albo zrobić stabilizację albo płyty. 

Pan Tomasz Gąsior zaznaczył, że od początku kadencji była rozmowa że się tą drogę 

zrobi. Miał być na to program, ale covid go zniszczył. 

Pan Wójt powtórzył, że należy ustalić odpowiednią kolejność dróg do realizacji.  
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Pan Tomasz Gąsior zaznaczył, że jedyne rozwiązanie to scalanie gruntów ale 

mieszkańcy nie chcą się zgodzić. Wspomniał o płytach na drogę w Stanisławce. Wspominał o 

drodze na której był z Panem Kutrem, która nie została jeszcze poprawiona. 

Pan Adam Mazurek podziękował za wykonanie drogi w miejscowości w Czołkach, za 

wykopanie rowów przy drodze powiatowej, prosi o dofinansowanie 10% do straży, zapytał o 

równiarkę/koparkę na drogi. 

Pan Krzysztof Blaszka poprosił o usunięcie krzaków na wykupionej działce pod 

drogę. 

Pan Wójt odpowiedział, że droga w Dolnicy i w Karpiu będzie realizowana przez 

PRD. Wspomniał o wyprostowaniu osi drogi w Horyszowie Polskim. 

Pan Leszek Kozak poinformował o nierównościach na drodze Sitno – Kolonia Sitno. 

Pan Adam Mazurek zapytał o równiarkę? 

Pan Wójt oznajmił, że szukają silnika żeby ją uruchomić. 

Pan Krzysztof Zwolak zapytał o przełożenie kostki brukowej do przystanku. 

Podziękował chórowi z Cześnik. 

Pan Tomasz Ożga podziękował za odcinek drogi który został wykonany. Ma nadzieję, 

że w przyszłości zostanie dokończona. Zapytał czy na drodze można wykonać mijankę? 

Zapytał również, czy przy remizie można byłoby tą drogę wyprostować. 

Pan Wójt odpowiedział, że w miarę możliwości zostanie to wykonane. 

Pan Tomasz Ożga poprosił o wykoszenie krzaków na drodze Boży Dar – sosny. 

Pan Lech Brzozowski poprosił o pokryciee przekopów w jego miejscowości 

Horyszów Polski – Kolonia. Dodał, że droga jest zniszczona bo występuje podmokły teren. 

Pan Wójt zaznaczył, że droga Łapiguz - Miączyn zostanie zgorszona przez Powiat do 

programu Nowego Ładu. 

Pani Roksana Kotarska posiada numer tel. do osoby która nadzoruje budowę 

światłowodów – dotyczy poprawy przekopów itp. 660 534 810. 

Pan Wójt poinformował, że wspomniana firma zgłasza pasy drogowe do gminy w celu 

użytkowania. 

Pani Grażyna Blaszka wspomniała, że12 września br. kończy się umowa dzierżawy na 

świetlicę wiejską w Karpiu? 

Pan Wójt odpowiedział, że chcą przedłużyć dzierżawę. Dodał, że miało powstać 

KGW. 

Pani Grażyna Blaszka odpowiedziała, że na innych miejscowościach również nie ma 

zarejestrowanych KGW. Mieszkańcy nie chcą przedłużenia dzierżawy. 

Pan Przewodniczący odczytał pismo od Krzysztofa Blaszki odnośnie poprawy drogi 

Wólka Horyszowska – Stabrów. Dodał, że Pan Tomasz Biłant prosi o remont kuchni polowej 

będącej na wyposażeniu jednostki OSP w Stabrowie. 

Pan Wójt poinformował, że dostali środki z Izby rolniczej i chcą zakupić piłę do 

podcinania gałęzi. 

Pan Przewodniczący poinformował, że wstępnie opracowali statut sołectwa, poprosił 

Radnych o zapoznanie się i wnoszenie uwag. Poprosił o dostarczenie statutu sołtysom. 

Pan Wójt oznajmił, że za rok zbliżają się wybory sołeckie. 
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Pan Przewodniczący oznajmił, że nie ma komunikatu odnośnie przedłużenia kadencji 

Radnych. Jeżeli wpłyną wnioski od Radnych czy Sołtysów poprawki będą rozpatrzone. Pan  

Poseł Sławomir Zawiślak wysłał zaproszenie w celu uczestnictwa w obchodach 101 rocznicy 

Bitwie pod Komarowem. Zaproszenie na 2 etap konsultacji Wspólnej Polityki Rolnej 2023-

2027. Podziękował wszystkim za organizację dożynek. Poprosił o przełożenie sesji na 29 

września 2021 r. po zebraniach sołeckich. 

 

Ad.9 

Zamknięcie obrad sesji 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy podziękował 

obecnym za czynny udział w obradach sesji.  

Następnie Przewodniczący Rady Gminy zamknął sesję słowami: 

„Zamykam XXXII Sesję Rady Gminy Sitno” 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołował: 

Krzysztof Prokopowicz 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy 

/-/ Władysław Wydmański 

 


